

Greetings to all,

September 17, 2020

I wanted to write a short note on Religious Education for this year at St. Edward's Catholic Church. Due to the restrictions of COVID-19 we will not be able to meet as classes at St. Edward. We are working on ways to move our catechesis to your homes. This will mean possibly joining with another chosen/assigned family (if health concerns allow). We will have a catechist that is able to help you in the process.

We are trying to simplify catechesis so there will be one resource for the whole family. Each session will have the simple but powerful process of **Watch, Discuss, and Pray**. More details will be sent out with registrations in a few weeks. We are looking to begin Religious Education in mid-October. Children who are in the 1st Communion and Confirmation classes will have retreat days in the parish hall (dates to be determined).

You can begin Religious Education this year by teaching your kids to pray the Hail Mary, Our Father, and Glory Be. Please pray for the success of this year and thank you for your flexibility and faith.

With Christ,

Fr. William Burmester
Pastor

Saludos a todos,

17 de septiembre de 2020

Quería escribir una breve nota sobre Educación Religiosa para este año en la Iglesia Católica de San Eduardo. Debido a las restricciones de COVID-19 no podremos reunirnos como clases en San Eduardo. Estamos trabajando en formas de mover nuestra catequesis a sus hogares. Esto posiblemente significará unirse a otra familia elegida/asignada (si los problemas de salud lo permiten). Tendremos un catequista que les ayudará en el proceso.

Estamos tratando de simplificar la catequesis para que haya un recurso para toda la familia. Cada sesión tendrá el proceso simple de **mirar, hablar y orar**. Más detalles serán enviados con inscripciones en unas semanas. Estamos viendo en comenzar la Educación Religiosa a mediados de octubre. Los niños que están en las clases de 1a Comunión y Confirmación tendrán días de retiro en el salón parroquial (fechas por determinar).

Por favor comenzar la Educación Religiosa este año enseñando a sus hijos a rezar el Ave María, el Padre Nuestro y la Gloria. Oren por el éxito de este año y gracias por su flexibilidad y fe.

Con Cristo,

P. William Burmester
Párroco